
از رئیس بازنشسته تا سرمربی کی روشی

یک زوج موفق در »فولاد«
 کسی نمی دانست اگر حمیدرضا گرشاسبی سه 
سال و اندی پیش با استناد به قانون منع به کارگیری 
بازنشســتگان مجبــور بــه تــرک پســت مدیرعاملی 
پرسپولیس شد چرا بعداً در پیکان همین مسئولیت 
را برعهده گرفت و اینک مدتی است که حائز همین 
پست در فولاد خوزستان است. این نکته نیز معلوم 
نیســت کــه اگــر تأســی از روش هــای کاری کارلــوس 
کی روش امر بد و بی سرانجامی است، به چه سبب جواد نکونام در دو فصل و نیم 
اخیر و اگر دقیق تر بخواهیم بگوییم، در همین 5 ماه گذشته با همین روش ها دو 

جام مهم کشوری را برای فولادی ها صید کرده است.
آنچــه بی تردیــد می نماید، این اســت که ایــن دو نفر زوجی موفــق را در اهواز 
ســاخته اند کــه اولین دســتاورد مشــترک و با ارزش شــان فتح ســوپرجام فوتبال 
باشــگاه های کشور در سیرجان با شکست دادن پرسپولیس در روز 18 بهمن بود. 
چنــد ماه پیش از آن فــولاد با هدایت همین مربی )نکونام( اما در دوره مدیریت 
سعید آذری جام حذفی فصل گذشته را هم با غلبه بر استقلال تهران تصاحب 
کــرده بود. اتفاقی که در حد فاصل این دو پیروزی روی داد، جدا شــدن آذری )به 
هر دلیل آشکار یا غیرواضح( از فولاد و نشستن گرشاسبی »همچنان بازنشسته!« 
به جای وی بود. با شناختی که از توانایی های مدیریتی گرشاسبی در دست است، 
می شــد مطمئن بود که او با نکونام نیز به آمار موفقی خواهد رسید و حاصل کار 
مشــترک آنها کمتــر و ضعیف تر از چیــزی نخواهد بود کــه در دوره فعالیت تیم 
»آذری-نکونام« رؤیت شده بود. با این حال باید تأکید کرد که هر دو نفر با حفظ 
چهارچوب های کاری خویش و عدم تداخل در امور یکدیگر توانســته اند از فولاد 
تیمی بسازند که قادر به خودنمایی در بالاترین سطح فوتبال ایران است. درست 
است که فولاد امسال در لیگ ندرخشیده و فقط در رده دهم جدول قرار دارد اما 
فصل پیش سوم شده بود و می تواند در 14 هفته باقیمانده از مسابقات این فصل 

هم به رتبه ای بسیار بالاتر از مقام فعلی اش نائل شود.
اضافــه بــر این، پــس از قصورهای تشــکیلاتی هولناک ســرخابی ها که باعث 
اخراج شــان از لیــگ قهرمانــان آســیا شــد، فــولاد اینک همــراه ســپاهان به تنها 
نماینده هــای ایــران در فصــل جدیــد ایــن پیکارهــا تبدیل شــده که بــزودی آغاز 
می گــردد. قرمز و زردهای اهوازی فصل پیش هم در این مســابقات خوب ظاهر 
شــدند و فقط به سبب تعدد بازی هایشان و انجام یک مرحله اضافی )پلی آف( 
و خســتگی شدید ناشــی از آن قادر به صعود از گروه شان نشدند. امسال که فولاد 
با پشــتوانه فتح جام حذفی مجوز صعود مســتقیم به جدول اصلی لیگ آســیا 
را کســب کرده و نیازی به حذف پرســپولیس و اســتقلال در این ارتباط نداشــت و 
تجربه های کلان و ارزشمند فصل پیش را هم به اندوخته های خود اضافه کرده، 
می تــوان حتی به حضــوری خوش تر برای آنها در صحنه آســیا دل بســت. البته 
همگروه شدن با الغرافه قطر و شباب الاهلی امارات به خودی خود نگران کننده 
و ســدی احتمالی در راه صعود اســت اما با شــناختی که از عزم راســخ نکونام و 
مدل های کاری او داریم، رســیدن به دســتاوردی که گفتیم دور از توان وی و فولاد 

نشان نمی دهد.
اگر همه اینها خوب است و بر محسنات فولاد می افزاید و اعتبار نکونام را هم 
بیشــتر می سازد، این ســؤال بیش از پیش مطرح می شــود که چرا به پرسپولیس 
که از ضعف مدیرانش در ســال های اخیر بســیار نالیده اســت، اجازه داده نشد از 
گرشاســبی بیشتر اســتفاده کند و اگر حضور او منع قانونی دارد، چطور دو باشگاه 
رســمی و دولتی کشــور توانســته اند از او ســود جویند. روش های کــی روش در کار 
مربیگری هم با هر نتیجه منفی ای که در اینجا و آنجا همراه بوده باشد، برای فولاد 
بــه ارمغان آورنــده دو جام در مدتی اندک بوده و این تیــم را به قطب تازه ای در 

فوتبال کشور تبدیل کرده است.

اسکوچیچ: 2 سال تلاش کردیم تا به جام جهانی برسیم
ســرمربی کــروات تیم ملی فوتبــال ایران 
که برای اســتراحت به کرواســی بازگشــته، با 
تشــویق هواداران رییــکا مواجه شــد. دراگان 
اســکوچیچ کــه 2 بــار در ســال های 1987 تــا 
1991 و ســال 1996 هدایــت رییــکا را برعهده 
داشــت و در ســال 2006 توانســت با این تیم 
قهرمان جام حذفی شود، درخصوص رییکا 
به ســایت این باشــگاه گفت: »رییــکا خانه و 
تیم من است. همیشــه وقتی اینجا می آیم، 
احساســاتی می شوم. خاطرم اســت که با پدرم اولین بار به این ورزشگاه آمدم. 
من همیشــه طرفدار رییکا بودم و چندین بار به اینجا آمده ام.« اسکوچیچ که با 
تیم ملی ایران توانست به جام جهانی راه یابد، درخصوص این اتفاق هم عنوان 
کرد: »ما 2 سال تلاش کردیم و بازی های زیادی را پشت سر گذاشتیم. مسابقات 

دیدنی را به اجرا گذاشتیم تا توانستیم به جام جهانی راه پیدا کنیم.«

نظر شاه حسینی درباره  پرونده کنعانی زادگان
عبدالرحمــن شاه حســینی رئیــس اســبق کمیتــه انضباطی بــا تبریک 
صعــود تیم ملــی به جام جهانــی 2022 قطر دربــاره رأی کمیته اخلاق در 
خصوص تخلف محمدحســین کنعانی زادگان به ایرنا گفت: »با توجه به 
موضــوع تخلــف و انطباق آن با موارد مشــابه، معتقدم کــه حکم صادره 
بسیار خفیف است و نشانی از بازدارندگی در آن دیده نمی شود. برخی از 
اعمال ارتکابی جرم محســوب می شــوند و فراتر از تخلف هستند. تخلف 
مدافــع تیم ملــی در حیطــه جرم تعریف می شــود و معتقدم فدراســیون 
فوتبال براساس قوانین موضوعه در این زمینه می تواند پرونده را از حیث 

عنوان مجرمانه به مراجع قضایی ارسال کند.«

در بیانیه معاون ارتباطات و پیگیری اجرای قانون اساسی مطرح شد

حقوق بشر اروپایی و منع حجاب در مسابقات ورزشی
در پی اتفاقات ســال های اخیر در برخی کشورهای اروپایی برای محدودیت و 
منع حجاب بویژه در مســابقات ورزشی، دکتر عزیزالله فضلی، معاون ارتباطات 
و پیگیــری اجرای قانون اساســی بیانیه ای صادر کرد. به گزارش ســایت معاونت 
حقوقی رئیس جمهور، در بخشــی از این بیانیه آمده اســت: »چندی است که در 
برخی از نهادهای تقنینیِ دول اروپایی، قوانینی در تحدید یا ممنوعیت عقیده-
رفتارِ حجابِ اســلامی وضع می شــود که مایه  ملالِ آزادگانِ جهان شــده اســت. 
یــک بانوی مســلمان به هنــگام رعایت حجاب، فــارغ از هرگونه قصدِ سیاســی، 
صرفــاً عمــل به اندیشــه و پایبندی به اعتقــاد خود را به منصه  ظهور می رســاند. 
منعِ حجاب، نقض اصول بنیادین آزادی مذهب و اندیشــه اســت که دولت های 
غربــی همواره خود را مظهر احترام به این اصول معرفی کرده اند.« در قســمت 
دیگری از بیانیه به مردود بودن چنین سیاســت هایی تأکید شــده است: »اعمال 
چنین سیاست هایی در ساحتِ مقررات داخلی دولِ واضع، موازین بین المللی، 
ارزش های جامعه  جهانی، دموکراسیِ پویا و حق های بشری، محکوم و از جانب 
برخی از نهادهای بین المللی نظیر شــورای حقوق بشــر سازمان ملل متحد نیز 
مردود اعلام شــده اســت. انتظار نمی رود کشــور فرانســه که خود همواره مدعیِ 
پیشقراولیِ حمایت بی چون و چرا از حق های بشری بوده و خود را خاستگاهِ سُننِ 
حقوقیِ متجدد، آزادی اندیشــه و مذهب نمایانیده، این چنین از میراثِ حقوقیِ 
خود جدا افتاده و به سالکان مسلکِ اسلام هراسیِ دولتی بپیوندد. لذا از این کشور 
که میزبان بازی های المپیک 2024 اســت، توقع دارد که بایســته های همبستگی 
جهانــی، تنوع فرهنگی و تکریم کرامت انســانی را بیش از پیــش مورد توجه قرار 

دهد.«
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گفت وگوی »ایران« با موسی کولیبالی، مدافع اهل مالی که گل قهرمانی فولاد در سوپرجام را زد

خودم را اهوازی می دانم
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مــرداد   17 ســدهی/  محمدمحمــدی 
ســال جاری بود که فولاد خوزســتان با جواد 
نکونام در ضربات پنالتی توانست استقلال 
را شکست دهد و قهرمان جام حذفی شود. 
همیــن چنــد روز پیــش شــب و در فاصلــه 
اهــوازی در  از قهرمانــی ســرخ های  6 مــاه 
جــام حذفی، شــاگردان نکونــام این بــار در 
ســیرجان و در مسابقه سوپرجام به مصاف 
پرســپولیس، قهرمــان فصل گذشــته لیگ 
برتر رفتند؛ مســابقه ای که با تک گل موسی 
کولیبالی به ســود فولادی ها به پایان رســید 
تا دومین جام قهرمانی فولاد خوزســتان در 
ســال جاری و همچنین دومین جــام دوران 
مربیگری نکونام در فوتبال ایران به دســت 
آید.بــه همیــن بهانــه خبرنــگار »ایــران« با 
موسی کولیبالی در خصوص دیدار سوپرجام 
صحبــت کــرد و مدافــع گلــزن اهــل مالــی 
فولادی هــا در خصــوص ایــن دیــدار گفت: 
»ســوپرجام بــازی مهمــی بــرای بازیکنان، 
باشــگاه و هوادارانمــان بــود چون فــولاد در 
نیم فصــل اول خوب نتیجــه نگرفت. برای 
بازی با پرســپولیس اردوی ســختی را پشت  
سر گذاشتیم و خدا را شکر جام گرفتیم. این 
جام برای مردم خوزستان است. مردم اهواز 
پس از قهرمانی ما خیلی خوشــحال بودند 
و ایــن مهمتریــن موضــوع بــود.«او اظهــار 
داشت: »تیم خیلی دیر )ساعت 12:30( به 
اهــواز رســید. با وجود این مــردم به فرودگاه 

آمــده بودنــد و اهــواز هم خیلی شــلوغ بود. 
آن شــب بازیکنــان در VIP فــرودگاه بودنــد 
و فقــط چنــد نفــر از بازیکنــان از VIP بیرون 
آمدند و با هواداران صحبت کردند. چند نفر 
از هــواداران عربی صحبــت می کردند و من 
متوجه نشــدم که آنها چه چیزی گفتند. جو 
قشــنگی بود و کســانی که در فرودگاه بودند 
خوشــحالی می کردند.«مدافــع اهــل مالی 
فــولاد در خصوص گلی که در ســوپرجام به 
ثمــر رســاند و فــولاد بــا آن گل بــه قهرمانی 
رســید، افزود: »فوتبال همین اســت و همه 
بازیکنانی که در زمین هستند، دوست دارند 
کــه گل بزننــد اما دوشــنبه شــب، شــب من 
بــود. همه بازیکنان تیم کمک کردند تا تیم 
ببرد. از زدن این گل خیلی خوشــحال شدم 
چرا که این اولین گلم به پرسپولیس بود و از 
این موضوع خیلی خوشحال شدم. گل زدن 
مقابــل تیم هــای بــزرگ را دوســت دارم و 
پرســپولیس 5 سال اســت که پشت سرهم 
قهرمان لیگ شــده و گل زدن مقابل چنین 
تیم هایی خیلی لذت بخش است.«کولیبالی 
و  شــد  ایــران  فوتبــال  وارد   2013 ســال  از 
ایــران  لیــگ  خارجــی  مدافــع  گلزن تریــن 
اســت. این مدافــع اهل مالی فــولاد در طی 
حضــورش در لیــگ برتر و حضــور در 4 تیم 
)استقلال خوزستان، سپاهان، نفت مسجد 
سلیمان و فولاد( 14 گل به ثمر رسانده است. 
کولیبالــی در این خصوص گفت: »درســت 

اســت که مدافع هستم اما در کل گل زدن را 
خیلی دوست دارم و همیشه تلاش می کنم 
کــه به تیمم کمــک کنم و بــرای تیمم مؤثر 
باشــم.«او در خصوص حضــورش در اهواز 
بیان داشــت: »من اهوازی هســتم، 7 ســال 
اســت که در اهــواز زندگی می کنــم و خودم 
را اهــوازی می دانــم. بــه هــر حــال من یک 
بازیکن حرفه ای هســتم و مشخص نیست 
که فصل بعد با چه تیمی قرارداد می بندم 
امــا در کل من در ایران خیلی راحتم. مردم 
مــن را می شناســند و زبــان فارســی را خوب 
می فهمم و می توانم با مردم ارتباط بگیرم. 
اینهــا دلایــل راحتی مــن در ایران اســت. در 
طــول این ســال ها لیگ ایران را شــناخته ام. 
اینجــا لیــگ خوبــی دارد و تیم هــای خوبی 
در لیــگ ایــران بــازی می کنند.«مدافع اهل 
مالی فولاد در لیگ پانزدهم برتر با استقلال 
خوزســتان قهرمان لیــگ شــد. کولیبالی در 
خصوص آن قهرمانی بیان داشت: »سالی 
کــه اســتقلال خوزســتان قهرمــان شــد اکثر 
بازیکنــان تیم جــوان بودند. همــه بازیکنان 
نام های کوچکی داشتند اما جنگنده بودند، 
آن زمــان بــرای ما فرقی نداشــت که مقابل 
کــدام تیم بازیکن می کنیم، فقط می رفتیم 
و می جنگیدیم. مــا دروازه بان و دفاع خوبی 
داشــتیم. آن تیــم خوب گل مــی زد و خیلی 
ســخت گل می خورد. اســتقلال خوزســتان 
در 15 بــازی فقــط 3 گل خــورد و ایــن آمــار 

فوق العــاده ای بود و باعث شــد تــا قهرمان 
شــویم.«او در خصوص شــرایط تیم در نیم 
فصــل دوم بیــان داشــت: »فکــر می کنــم 
فــولاد در نیــم فصل دوم بهتر شــود. به این 
خاطــر که تیم ما توانســت بازیکــن بگیرد و 
ان شــاءالله این بازیکنان جدید می توانند به 
تیم کمــک کنند. تیم ما در بازی ســوپرجام 
خوب بازی کرد و نشان دادیم که می توانیم 
در نیــم فصــل دوم بهتــر باشــیم. فــولاد با 
بازیکنــان جدید انرژی گرفت و فکر می کنم 
در نیم فصل دوم خیلی خیلی خوب نتیجه 
بگیریم.«کولیبالــی در مــورد جــواد نکونام، 
کــرد:  صحبــت  این گونــه  فــولاد  ســرمربی 
»نکونام مربی ای اســت که همیشه دوست 
دارد کار کند و نتیجه بگیرد. نکونام دوســت 
دارد هر روز برنده باشــد و این روحیه خیلی 
خوبی است که باعث پیشرفت تیم می شود. 
مربی در کسب نتیجه تیم خیلی مهم است 
و او قبل از بازی در رختکن با بازیکنان خیلی 
صحبت می کند و بازیکنان از او خیلی انرژی 
می گیرند. همه دوست دارند که بازی شروع 
شــود و بروند و پیروز شوند؛ این نکته مهمی 
است هم در زندگی و هم در فوتبال. نکونام 
کاپیتان تیم ملی ایــران بود و آدم معمولی 
کاپیتان نمی شــود. کســی کاپیتان می شــود 
که بلد اســت حرف بزند و تیم را در شــرایط 
حســاس جمــع کنــد کــه نکونــام این گونــه 

است.«

مدافع هستم اما گل زدن را دوست دارم/ فولاد با بازیکنان جدید انرژی گرفت/ نکونام دوست دارد هر روز برنده باشد

بازیکنــان و کادر  حامد جیــرودی/ 
فنــی فولادروزهــای خوبــی را ســپری 
می کننــد. ایــن تیم دوشــنبه گذشــته 
بــا تحمیل شکســت به پرســپولیس، 
بــه  را  ســوپرجام  قهرمانــی  عنــوان 
دســت آورد تــا بــا انگیزه بیشــتری به 
سراغ نیم فصل دوم لیگ برتر برود. 
بــا  فــولاد  حســین کعبــی، مربــی 
در  تیــم  ایــن  قهرمانــی  بــه  اشــاره 
ســوپرجام به خبرنگار »ایران« گفت: 
»ســوپرجام بازی خیلــی خوبی بود و 
بهتریــن تیم هــای لیگ ایــران با هم 
مســابقه دادنــد. یکــی قهرمــان جام 
حذفــی و یکــی قهرمــان لیــگ برتــر 
امــا جای هــواداران خیلــی خالی بود 
و حتــی اگــر مــردم ســیرجان هــم به 
ورزشــگاه می آمدنــد، از بــازی لــذت 
می بردند. خوشحالم که توانستیم به 
پیروزی برســیم و این برد را به مردم 

خوزستان تقدیم کنیم.« 
کــم ســابقه، 12 کارت  اتفاقــی  در 
زرد و 4 کارت قرمــز توســط داور بــه 
بازیکنــان و مربیــان دو تیم داده شــد 
تا سوپرجام از این حیث هم دیداری 
خاص شود. کعبی در این باره چنین 
در  دنیــا  جــای  همــه  »در  داد:  نظــر 
بعضــی بازی هــا درگیــری بــه وجــود 
می آیــد. بازیکنــان و مربیــان بــه این 
خاطر کارت گرفتند که می خواســتند 
نتیجــه را بــه نفع تیم خودشــان رقم 
بزننــد و دلیــل آن بــی احترامــی بــه 
مربیــان  و  بازیکنــان  نبــود.  حریــف 
پرســپولیس همــه رفقــای خودمــان 
هستند. آقا کریم و آقا یحیی دوستان 
نزدیــک مــا هســتند. فوتبال ارزشــی 

نــدارد و فقــط همین دوستی هاســت 
که می ماند.«

 کعبــی کــه چند ســالی اســت کنار 
جواد نکونام حضــور دارد، درباره کار 
بــا او چنیــن توضیــح داد: »کار کردن 
بــا جواد خیلی ســخت اســت و زمان 
زیــادی را بایــد به تمریــن اختصاص 
صبحانــه  کــه  صبــح   9 از  دهیــم. 
می خوریــم تا تمرین و ناهــار و آنالیز 
4 عصــر می شــود. زمانــی کــه من در 
لسترســیتی بازی می کردم هم نحوه 
و زمــان تمرین همین طور بود. جواد 
هم چون در اروپا بوده و در اوساســونا 
بــازی کــرده، همیــن روش را دارد. او 
یــک تیــم حرفه ای درســت کــرده که 
هــم بازیکنــان و هــم مربیــان لــذت 
می برند. اگر پول حرفه ای می گیریم، 
بایــد حرفــه ای عمــل کنیــم و بــرای 
رســیدن به هــدف باید تــلاش زیادی 

انجام داد.«
بسیاری ســبک کار نکونام را شبیه 
کارلوس کــی روش می دانند اما خود 
او بــه این اشــاره کــرده که نــه فقط از 
کار کــی روش، بلکــه از مربیانی مانند 
آنتونیــو  خــوزه  زولا،  جیان فرانکــو 
هــم  بلاژویــچ  میروســلاو  و  کاماچــو 
یــاد گرفته اســت. کعبی در ایــن باره 
عنــوان کــرد: »به نظــر من هر کســی 
و  می کنــد  دنبــال  را  خــودش  کار 
شــخصیت متفاوتــی دارد. جواد هم 
با کــی روش کار کرده هم بــا مربیانی 
کــه زیــر نظــر آنهــا در قطــر و امارات 
بــازی کرده اســت. هر کســی نکاتی را 
از مربیــان مختلف برداشــت می کند 
و می نویســد امــا در کل جــواد شــبیه 

خودش اســت، نــه شــخص دیگری. 
او هــم بــرای انتخــاب ترکیــب و هــم 
برای جــذب بازیکــن با دســتیارانش 
مشــورت می کنــد. نکونــام آدم هــای 
فوتبالی اطراف خودش دارد و ما هم 
وظیفه مــان اســت کارمان را درســت 

انجام دهیم.«
علیرضــا  فصــل  نیــم  در  فــولاد 
خلعتبــری،  محمدرضــا  کوشــکی، 
شــهاب گردان، عارف آقاسی و آرش 
رضاوند را به خدمت گرفته تا خود را 
تقویت کند. کعبی درباره اهداف این 
تیــم در لیگ برتــر و لیــگ قهرمانان 
کــه  آســیا، گفــت: »هنــوز زود اســت 
بخواهیم درباره آســیا صحبت کنیم. 
مــا هنــوز یــک نیــم فصل ســخت در 
لیگ داریم و باید بازی های ســنگینی 
را انجــام دهیــم تــا بتوانیــم دوبــاره 
خیلــی  بازیکنــان  بگیریــم.  ســهمیه 
خــوب و باکیفیتی جذب شــده اند که 
در تیم هایشــان فوق العاده بوده اند و 

می توانند به ما کمک کنند.« 
در  بــازی  ســابقه  کــه  کعبــی 
پرســپولیس را هــم در کارنامــه دارد، 
درباره شــرایط این تیــم هم صحبت 
کــرد: »بــه اعتقــاد مــن آدم هایــی که 
به باشــگاه پرســپولیس می آیند، باید 
فوتبالی باشــند. آقا یحیی و آقا کریم 
بــا جــان و دل کار می کنند و هواداران 
هم همه فکر و ذکرشــان پرسپولیس 
اســت. من دقیق نمی دانــم این تیم 
چــه شــرایطی دارد، چــون تمرکــزم 
روی فــولاد اســت ولــی واقعــاً حیــف 
آدم هــای  دســت  تیــم  ایــن  اســت 

غیرفوتبالی باشد.«

گروه ورزشــی/ پرسپولیس در حالی 
برابــر  یکشــنبه  بــازی  بــرای  را  خــود 
نســاجی آمــاده می کنــد کــه کادر فنی 
این تیــم، تمرین دیروز را تعطیل کرد 
و بــه بازیکنــان اســتراحت داد. البتــه 
تمرینات شــان  امــروز  از  سرخپوشــان 
را پیگیــری می کننــد. احســان پهلــوان 
و مهــدی ترابی 2 بازیکن پرســپولیس 
به دلیل ابتلا به کرونا بازی ســوپرجام 
مقابــل فــولاد را از دســت دادنــد امــا 
کــه  می رســد  خبــر  ســرخ ها  اردوی  از 
حال آنها رو به بهبود اســت و مشــکل 
خاصی ندارند اما برای دوری از انتقال 
بیماری به ســایرین فعلًا در تمرینات 
حضــور ندارند ولــی اینکه بــرای بازی 
بــا نســاجی کــه یکشــنبه هفتــه آینــده 
برگــزار می شــود یحیــی گل محمــدی 

از ایــن دو اســتفاده کنــد یــا خیــر، 
بــه روزهــای آینــده بســتگی دارد. 

همچنیــن ســیامک نعمتــی هنــوز 
مصــدوم اســت و احتمــالًا تــا 3 

هفته دیگر نمی تواند بازی 
کند. اما اتفاق مهمی که 

سه شــنبه شــب افتاد 
ایــن بــود کــه یحیی 
در  گل محمــدی 

رســمی  نامــه ای 
بــه باشــگاه، نــام 
شــیری  مهــدی 
فهرســت  در  را 
داد  قــرار  مازاد 
باشــگاه  از  و 
خواست تا تیم 
شــیری  آینــده 

مشــخص 
شــود. در ایــن شــرایط، ســید 

جلال حســینی و امید عالیشاه دو 
کاپیتان سرخپوشان از گل محمدی 

خواســتند تــا شــیری را حفــظ کنــد 
امــا ســرمربی قرمزها معتقد اســت 

کــه جدایــی شــیری از پرســپولیس بــه 
نفــع خــودش اســت و بــا این شــرایط 
نمی توانــد بــه خــودش و تیــم کمــک 
کنــد و در این بین خبر رســید که فولاد 

خواهان اوست. 
بــازی   ۶3 دقیقــه  در  کــه  شــیری 
ســوپرجام بــا دریافــت کارت زرد دوم 

بــاره  ایــن  در  شــد،  اخــراج  زمیــن  از 
گفت:»می دانم این عذرخواهی برای 
طرفداران بامعرفت پرسپولیس جام 
نمی شــود اما باز به همــه این عزیزان 
فرصتــی  اگــر  ببخشــید!  می گویــم 
باقــی بــود جبران کنــم. بــه طرفداران 
بامعرفت پرســپولیس حــق می دهم 
اعتــراض کننــد. همیشــه آنهــا مــن و 
حــالا  و  کرده انــد  تشــویق  مــرا  امثــال 
هــم وقتــی مرتکــب اشــتباه در بــازی 
می شــویم بــه همه ایــن عزیــزان حق 
می دهــم. من فوروارد نیســتم که قول 
زدن گل قهرمانــی را بدهــم امــا همه 
وجودم را می گذارم تا بتوانم گوشه ای 
جبــران  را  هــواداران  محبت هــای  از 

کنم.«
در این بین بحث بازگشت 
بــه  رضاییــان  رامیــن 
پرســپولیس جدی تر شــده 
اســت. مصطفــی لشــگری 
عمومــی  روابــط  مدیــر 

باشــگاه پرســپولیس، دراین خصوص 
بــه شــبکه ســه گفــت: »رضاییــان در 
هســت  گل محمــدی  خریــد  لیســت 
ولی باید رضایتنامــه اش را از الدحیل 
بگیــرد و تــا ایــن موضــوع حــل نشــود 
قاعدتــاً مــا نمی توانیــم بــا او مذاکــره 

کنیم.«
در مــورد پرونده علیرضــا بیرانوند 
هم خبر رسیده قرار است یک میلیارد 
به او داده شــود که لشــگری درباره آن 
چنیــن توضیح داد: »با خــود بیرانوند 
بــه  او  کردیــم.  صحبــت  او  وکیــل  و 
خاطر پرســپولیس هم همکاری کردو 
در همیــن حــدود توافقاتــی شــده  تــا 

رضایت دهد و پنجره باز شود.«
او در ارتبــاط بــا توافقــات بــا پدیده 
درخصــوص رضایتنامــه گل محمدی 
یــادآور شــد: »قــرار شــد تا  آخــر هفته 
پدیــده  باشــگاه  مطالبــات  از  بخشــی 
پرداخــت شــود و بخشــی در اســفند. 
شــخص حمیداوی محبت زیادی کرد 
و چیزی که ما با پدیده توافق کردیم 9 

میلیارد تومان است.«
گفتنی اســت باشــگاه پرســپولیس 
نیــز در اطلاعیــه ای اعــلام کــرد: »بــا 
وجود شــرایط دشــواری که باشــگاه به 
لحــاظ مالــی در چنــد هفتــه گذشــته 
داشــت، پرداخــت مطالبــات معــوق 
اعضای تیم در اولویت قرار گرفته بود 
و خوشــبختانه بخشــی از آن نیز انجام 
شــده و در ادامــه نیز بخــش دیگری 
پرداخــت خواهــد شــد و رســیدگی 
جلــوی  کــه  مهــم  پرونــده  دو  بــه 
را  پرســپولیس  نقل و انتقــالات 
گرفته بود، آغاز شد. مسأله طلب 
علیرضــا بیرانونــد از پرســپولیس 
 2 طــی  و  شــده  حل و فصــل 
بازیکــن  ایــن  مطالبــات  قســط 
پرداخــت خواهد شــد تــا از این 
نظــر تهدیدی متوجــه فعالیت 
پرســپولیس در نقل وانتقــالات 
باشــگاه  همچنیــن  نباشــد. 
پرســپولیس بــا پدیــده بر ســر 
پرداخــت طلــب معوقــه این 
باشــگاه بــه توافــق رســیده و 
فردا )امروز( نیز قســط اول از 

این طلب پرداخت می شود.

۶0نفــره  و  اولیــه  فهرســت  ورزشــی/  گــروه 
تیم های ملــی حاضر در بازی های آســیایی 2022 
هانگــژو چیــن بایــد ظــرف چنــد هفتــه آینــده بــه 
ســتاد برگزاری این بازی ها ارســال شــود. بر همین 
اساس با درخواســت کمیته ملی المپیک، مهدی 
امیــد  فوتبــال  ملــی  تیــم  ســرمربی  مهدوی کیــا 
ایران فهرســت ابتدایــی خود را به کمیتــه جوانان 
فدراســیون فوتبال اعلام کرد. اعلام این فهرســت 
در شرایطی است که تا پیش از این گمانه زنی های 

و  مشــکلات  برخــی  بــروز  درخصــوص  زیــادی 
کناره گیــری مهدوی کیــا از هدایــت تیــم ملی امید 
وجــود داشــت امــا بــه نظــر می رســد مشــکلات با 
دخالــت حســن کامرانی فــر، دبیــرکل فدراســیون 
فوتبــال حــل شــده اســت. در ایــن شــرایط، دیروز 
محمــد محمدی، مدیــر تیم ملی فوتبــال امید به 
ایسنا گفت: »کامرانی فر مستقیماً با مهدوی کیا در 
تماس بــود. من هم با مهدوی کیــا صحبت کردم 
و گویا بندهایی که در گذشــته قول داده شــده بود، 

به قرارداد مهدی اضافه شــده است. این موارد در 
گذشــته مورد توافق قــرار گرفته بود امــا در هنگام 
تنظیم قرارداد وجود نداشت. با مهدوی کیا حرف 
زدم. او گفــت قــرارداد نهایــی شــده اســت. دیگــر 
نمی دانم امضا شــده است یا خیر اما فکر می کنم 
مشکلی نباشد.« او درخصوص برگزاری اردوهای 
تیم  امید اظهار داشــت: »اگر اتفاق خاصی نیفتد، 
فروردیــن اردو را برگزار می کنیم و برای حضور در 
جام ملت های زیر 23ســال آسیا آماده می شویم. 

امیدواریــم بازی هــای آســیایی، مقدمــه ای بــرای 
هــدف اصلــی ما یعنــی حضــور در المپیک 202۴ 
پاریس شــود. برای ما مهم اســت که نتایج خوبی 
در بازی هــای آســیایی به دســت آوریــم.« گفتنــی 
است تیم ملی فوتبال امید ایران در اواسط خرداد 
در مســابقات قهرمانــی زیــر 23ســال آســیا )جام 
ملت های زیر 23ســال آسیا( شرکت خواهد کرد و 
ســپس آماده حضور در بازی های آســیایی هانگژو 

می شود.

اعلام فهرست مهدوی کیا برای بازی های آسیایی هانگژو
مدیر تیم فوتبال امید: قرارداد سرمربی نهایی شده است

حسین کعبی، مربی سرخپوشان اهوازی در گفت وگو با »ایران« مطرح کرد

نکونام، فولاد را مثل لسترسیتی 
تمرین می دهد

رضاییان در لیست یحیی است اما باید رضایتنامه بگیرد

وساطت کاپیتان های پرسپولیس برای شیری مؤثر نبود
سرخ ها با علیرضا بیرانوند و باشگاه پدیده برای پرداخت بدهی هایشان به توافق رسیدند

وصال روحانی
 روزنامه نگار


